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GROENLINKS N.O. Veluwe 

Mei; de bloeimaand en de hele natuur, flora en fauna, bruisen van leven. 

Een heerlijke maand. 

Dat dit bij zou kunnen dragen aan de ontvankelijkheid voor nieuwe 

ideeën, nieuwe initiatieven zou me niet verwonderen: de natuur roept je 

op om in beweging te komen, te vernieuwen. 

Op het congres van GroenLinks was de stemming verfrissend; er zat 

muziek letterlijk en figuurlijk in de lucht; jong en oud uit vele streken van het land waren gekomen 

om het gevoel van “er is beweging gaande waardoor vernieuwing een kans gaat krijgen” met elkaar 

te delen. Dus ja, lente-stemming in de zaal! 

De ochtend werd besteed aan formele zaken, waaronder het kiezen van de nieuwe fractieleider, Jesse 

Klaver, wat natuurlijk hilarisch was gezien het feit, dat er geen tegenkandidaat is en Klaver een goed 

verhaal heeft. Ook de voorzitter van het bestuur van GroenLinks moest gekozen worden, Marjolein 

Meijer was interim en zij werd gekozen met grote meerderheid; zij was duidelijk heel blij met haar 

verkiezing. 

In de middag werd afscheid genomen van Bram van Ojik, hij werd door Marjolein toegesproken; zij 

schetste zijn “regeerperiode” en zijn bijzondere kwaliteiten, om de partij weer op eenzelfde lijn te 

zetten na een moeilijke periode; zij bedankte hem hartelijk voor alles, wat hij voor de partij heeft 

gedaan. Tineke Ceelen, voorzitter Stichting Vluchteling hield een toespraak waarin de bittere 

noodzaak van humanere opvang voor vluchtelingen duidelijk werd uiteengezet en GL werd door 

haar opgeroepen meer druk uit te oefenen op het kabinet om hieraan bij te dragen.  Paul Rosemuller 

was er en hij hield een goed verhaal over het onderwijs, waarin gepleit werd voor een brede basis, 

zodat kinderen niet door het gedwongen vroege kiezen van een pakket de weg blokkeren voor een 

studie op opleiding, die zij uiteindelijk zouden willen volgen. 

Als laatste, niet toevallig natuurlijk, was Jesse Klaver aan het woord. Zijn boodschap is dat het tijd is 

voor optimisme, hoop en verandering omdat mensen er meer dan genoeg van hebben dat zij 

gereduceerd worden tot enkel een economische entiteit; dat een samenleving, die gereduceerd wordt 

tot getallen uiteindelijk geen verbindende elementen meer heeft en daardoor degenereert. Er is een 

groeiend aantal mensen dat zich hiertegen verzet, aldus Klaver. Hij wil op andere wijze, socialer, 

humaner en creatiever met de huidige problemen omgaan; is ervan overtuigd dat dit kan en de 

aanwezigen waren het duidelijk met hem eens; veel applaus! Voor wie meer wil weten over zijn 

ideeën is zijn boek “De mythe van het economisme, pleidooi voor nieuw idealisme” een aanrader. 

Christien. 

Nu de lentemarkt in Hattem: 

Zaterdag 16 april stond GroenLinks, afd. Noord-Oost Veluwe op de lentemarkt in Hattem.   

Verspreid door de binnenstad stonden allerlei kramen die iets met het thema lente te maken hadden. 
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Qua temperatuur was het beslist geen voorjaar alhoewel een bleek zonnetje nog iets van warmte kon 

afgeven. 

 De markt was matig bezocht met in de ochtend en namiddag een paar momenten dat het druk was. 

We zijn in ieder geval zichtbaar geweest. Een dame uit Wezep bood aan iets voor GroenLinks te 

willen doen. Met haar hebben we inmiddels contact gehad. 

  

Persoonlijk vind ik het gesprek met mensen altijd interessant of dat nu over politiek of het inrichten 

van de tuin gaat. 

Op de groendoedag in september zal GroenLinks weer met een kraam in Hattem aanwezig zijn. 

  

Ida Visser 

 

Hoe verder in 2017 en 2018? 

Christien zegt er al wat over: Jesse Klaver stond met opgestroopte mouwen klaar om de verkiezingen 

in te gaan op het congres van Groenlinks. 

Mooi, deed veel aan Barrack Obama denken, maar we gaan niet  zoals in de USA verkiezingen 

houden maar op onze Nederlandse manier. Hopelijk kan hij zijn positieve uitstraling vasthouden en 

komt GroenLinks met 16 zetels of meer in de Tweede Kamer. Als dat zo is moeten we in onze regio 

flink aan de bak om een vergelijkbaar percentage raadsleden in 2018 in de gemeenteraden te krijgen. 

Dat is een stevige klus, zeker in Epe daar moeten we een bijna volledig nieuwe kandidatenlijst 

kunnen indienen. Jan de Graaf en ik stoppen en een aantal anderen is verhuisd of heeft andere 

ambities. 

Wellicht is dat ook voor Heerde het geval, daarom moeten we nu al aan het werk voor 2018! 

 

Op 5 april werd in het gemeentehuis van Epe de jaarlijkse debat wedstrijd voor scholieren gehouden 

daaraan deden leerlingen van de groepen 7 en 8 van basisscholen mee en een paar leerlingen uit de 

eerste groepen van de RSG. 

Leuk en goed gedaan door de jonge debaters. Ik mocht daar jureren in de voorronden, na het eind 

debat kwam Jan Visser van de Stentor ons vragen wat we ervan vonden en… hij vroeg ook wat ik 

vind van een jeugdraad. Dat vind ik een prima idee, en binnen kort ga ik daarover met de RSG 

overleggen of we daarvoor actie kunnen nemen. 

Een jeugdraad is nog geen oplossing of leden ervan potentiële opvolgers van huidige raadsleden, 

maar het kan een begin zijn van een nieuwe lijst voor een later tijdsip. 

Intussen leg ik de vraag bij de lezers om ook rond te zien naar mogelijke kandidaten voor de lijst van 

2018. Daarmee kunt u ons bestuur en fractie een grote dienst bewijzen. 

Los daarvan lijkt het mij een interessant idee met collega partijen te praten over samenwerking of 

wellicht een bredere progressieve plaatselijke beweging. In Heerde  werkt dat al in de vorm van een 

gezamenlijke lijst D66/GroenLinks lijst. De samenwerking in Heerde is goed. Hier zijn PvdA en 

GroenLinks coalitie partijen en D66 oppositie, maar wie er na 2018 de coalitie zullen vormen is nu 

nog koffiedik kijken. Persoonlijk vind ik dat we over verschillen heen moeten kunnen stappen en als 

we een bredere samenwerking kunnen realiseren zie ik daarin ruimte voor sympathisanten, ook uit 

andere partijen dan de drie die ik noemde. Denk aan het beeld van de leeuw met zeven pijlen uit de 

tijd van de Zeven Provinciën. Samen zijn we sterker dan apart. 

 

Bas Broekhuizen 

Reacties en aandachtspunten kunnen naar: Christien Heinen, cam.heinen@kpnmail.nl en/of Hendrik Tuinstra      
hendrik.tuinstra@hccnet.nl ;  en/of Bas Broekhuizen: bas.broekhuizen@concepts.nl en/of Hilly Schäffer: 
hillyschaffer@kpnmail.nl GroenLinks Epe: www.epe.groenlinks.nl; GroenLinks Heerde: www.heerde.groenlinks.nl 
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